
ÅRSMØTE 
19.november 2015 

PROTOKOLL 

Kl. 18:30 på Farvannet 

Leder av Kristiansand og Omegn skytterlag Arnfinn Nordbø ønsket 
velkommen til ordinært årsmøte, også velkommen til Spareskillingsbanken. 
Det var 40 stemmeberettigede til stede 

Info fra ny sponsor Spareskillingsbanken. 
Oppstart av banken 1877, nå med ca 40 ansatte. Eneste gjenværende «rene» 
Kristiansandsbank. Samfunnsengasjert bank MNOK 3. Tilbyr alle banktjenester og forsikring. 
Lokalbank med kort beslutningsvei. Velkommen til ett møte. 

Sak l: Åpning av årsmøte 
Årsmøte satt, godkjenning av innkalling 

Godkjent 
Møteleder: Arnfinn Nordbø 
Referent: Jan Dalene 
2 Underskrive protokoll: Jostein Furholt og TellefKornbrekke 

Godkjent 

Sak 2: Årsberetninger 
Hovedstyrets årsberetning fremlagt av Arnfinn Nordbø, leder 
Merknader: 
Styret tillegges leder storviltutvalg Tom Ånesland, kommentar til at Agder 
skyttersamlag opererer med et medlemstall på 1334, mens årsmeldingen sier 1196. 
Dette skyldes tidspunkt for opptelling, da styret har ryddet opp i medlemslistene. 

Vedtak: Styrets årsberetning tas til etterretning og godkjennes 

Ungdomsutvalgets årsrapport fremlagt av Snefrid Fjermeros, leder 
Vedtak: Ungdomsutvalgets årsrapport tas til etterretning og godkjennes 

Aktivitetsrapport fra storviltprøveutvalget fremlagt av Tom Ånesland, leder 
Vedtak: Aktivitetsrapport fra storviltprøveutvalget tas til etterretning og godkjennes 

Sak 3: Beretning fra kasserer 
Styrets regnskapsberetning fremlagt av Gunstein Haugaa, kasserer 
Regnskap for 2014 som fremlegges er for Farvannet skytebane Drift og godkjent av 
dette organ i 2014. Regnskap 2015 er ført etter forsiktighetsprinsippet. 
Merknader: 
Direkte spørsmål til enkeltpostene ble besvart underveis av lederne for de enkelte 
komiteene, angående medlemskontingent og anskaffelse/vedlikehold skiver. 

Regnskap 2015 tas til etterretning og godkjennes 



Sak 4: Endring av «Lov for Kristiansand og Omegn skytterlag» 
Forslagsstiller fremla følgende forslag med argumentasjon, av Johan Nygård; 
Valg komite foreslår å øke sammensetninga av antall personer i hovedstyret med 
en ekstra person. Dette ifølge med forslaget til valg oversikt for året 2015. 
Nestleder i styret og leder banekomite skal samme person ha begge roller/verv 
grunnet lagets regler siden stiftelsen. Valg komite foreslår å slippe denne 
sammensetning slik at det blir til l verv for hver av oppgavene. Begge personer 
som velges til disse verv, skal være faste medlemmer av hovedstyret. 
Bakenforliggende årsak er at det er «arbeidskrevende» og da lettere å få 
kandidater til begge stillinger. 

Kristiansand og Omegn skytterlag skal ha et styre på 8 medlemmer: 
Leder 
Nestleder 
Sekretær 
Kasserer 
Leder baneutvalg 
Leder ungdomsutvalg 
Leder husstyre 
Leder storviltprøveutvalg 
2 varamenn 

Styrets motforslag fremlagt av Arnfinn Nordbø: 
Styret er enig i at det er fornuftig å la utvalgsledere ha kun sine faste oppgaver. 
Vi mener derimot at det ikke er fornuftig å øke antall medlemmer i styret. Styret er 
allerede i største laget, men for at alle utvalgsledere skulle få delta i styrevedtak og 
være direkte orientert ble det slik som nå. 
Styret forslår at en gjør som i mange andre lag ogforeninger, kombinerer nestleder 
og sekretær. 
Styret foreslår derfor følgende styresammensetning: 

Leder 
Nestleder l Sekretær 
Kasserer 
Leder baneutvalg 
Leder ungdomsutvalg 
Leder husstyre 
Leder storviltprøveutvalg 
2 varamenn 

Forslagsstiller valgkomiteen ba om en kort pause slik de kunne ta et møte. 
Valgkomiteen trekker sitt forslag. 

Vedtak: 
Styrets forslag vedtatt med 39 for og l blank stemme 

Sak 5: Ammunisjonspriser l stevnetilskudd 
Forslagstiller ved Krister Engvoll fremla følgende forslag: 
Valgkomiteen foreslår at det blir opprettet refusjonsordning på rekrutt 
ammunisjon til skytter medlemmer i Eldre rekrutt og junior klassene, det er kun 
disse klasser som forslaget gjelder for. Skyttere i ungdoms klassene er å anse som 



en viktig del av skytter lagets videre eksistens. For å inspirere/tilrettelegge for 
skytterne, slik at flere ønsker å fortsette , foreslås det refusjon på 50% av inntil 2000 
skudd i året på redusert 6,5x55 amma solgt gjennom skytterlaget. 

l. Detforutsettes at det kun skal brukes av skytter medlemmer i nevnte klasser til 
trening og konkurranser i DFS sammenheng på offentlig godkjent skyte bane 
2. Ungdomsleder i laget fører egen liste over salg og antall 
3. Patronene skal tilbakeleveres laget om skytter slutter eller går over i senior 
klasse grunnet alder 
4. Prosjektil 6,5gramfor hjemme lading i nevnte klasser blir kostnadsfrie 
5. Styret må ha mulighet for å stoppe refusjons ordningen om økonomien tilsier det 
Det er viktig å legge til rette for disse ungdommene. Foreldrene tar sannsynlig den 
største belastningen økonomiskfor barn i alders gruppa 14-17 år hvor hvert skudd 
i dag koster for de rimeligste 6, 62 kroner via skytter kontoret. Mer utlegg for utstyr 
og våpen er kanskje også i vente, om rekruttene finner dette aktuelt. 
Valgkomite foreslår å opprette støtte for stevne bidrag for alle skytter medlemmer 
som deltar på stevner i DFS regi. 
Støtte foreslås til kr 60,- pr. stevne 
Styret må ha mulighet for å stoppe refusjons ordningen om økonomien tilsier det. 

Kristiansand og Omegn skytterlag er et stort lag. Ifølge oversikten på årets stevner 
har deltagelsen vert rimelig laber, dette i forhold til antall medlemmer totalt. 
Skyttere som deltar aktivt på dugnader i laget, og ønsker en liten kompensasjon for 
egne utgifter ved å representere sitt eget lag utad. Noen som vil tro at dette 
inspirerer til større deltagelse? - Ja mener vi @ 

Styrets motforslag, fremlagt av Arnfinn Nordbø lyder: 
Styret er av den oppfatning at en for å gi en liten støtte til alle aktive bør en legge 
en større del av støtten på stevnetilskudd. 
Styret forslår derfor følgende: 

Alle aktive skyttere får kjøpe DFS ammunisjon og ladekomponenter med 25% 
avslag på innkjøpspris 
Det gis et stevne tilskudd for alle skutte stevner registrert i DFS Adm program 
med kr l 00,- pr stevne 

Forhandlinger: 
Saken diskutert med ulike innfallsvinkler og argumentasjoner. 
benkeforslag som ble vedtatt. 

Vedtak 

Det kom 

Alle Eldre rekrutt og Junior medlemmer får kjøpt inntil 1.200 6,5x55 redusert til 
50 % reduksjon 
Seniorskyttere inkl. veteranklassene rar kjøpt inntil 1.200 skudd 6,5x55 til 25% 
reduksjon 
Alle rar kjøpt ladekomponenter til DFS-skyting med 25% reduksjon 
Alle hylser leveres inn igjen for bruk internt i laget 
Stevnetilskudd innføres ikke= kr 0,-
Styret gis mandat til å utarbeide regelverket l instruks 

Vedtatt med 38 for benkeforslaget og 2 blanke stemmer 



Sak 6: Styrehonorar 
Forslagsstiller ved Krister Engvoll trekker følgende forslag: 
Valgkomiteen foreslår å innføre godtgjørelse for styret. 
Mange timer går med til styremøter, forberedelser, arrangementer, kommunesaker, 
transport og etterarbeid ved mange ulike saker. Farvannet skytebaner er å regne 
som en stor plass hvor det foregår mye, og at det krever mye fra et hovedstyre å 
holde det hele i drift. For å prisgi styret for sitt krevende arbeid, samt for å få 
styremedlemmer til de aktuelle verv, bør de få bevilget omtrentlig godtgjørelse pr. 
år: 

Leder 
Nestleder 
Kasserer 
Sekretær 
Ungdomsleder 
Leder husstyre 
Leder banekomite 
Leder storviltprøve utvalg 

anslått kr 5000,
anslått kr 2000,
anslått kr 3000,
anslått kr 2000,
anslått kr 3000,
anslått kr 3000,
anslått kr 3000,
anslått kr 2000,-

Denne oppsummering er kun nevnt som et oppsett. Det bør være opp til styret selv å 
justere godtgjørelsen på vervene. Noen gjør mere og noen gjør kanskje mindre. 
Styret selv, bør ha best mulig forutsetning ti å justere opp/ned sats til de med mer 
eller mindre arbeidspress. Konklusjon: Valgkomiteen foreslår å bevilge styret 
inntil totalt kr 23.000,- til årlig honorarer. Hilsen valgkomite: Johan, Krister og 
Tor Arnfinn 

Styrets forslag: 
Styret forslår at det gis følgende styrehonorar: 

Leder kr 4000,-
Nestleder kr 2000,-
Kasserer kr 2000,-
Sekretær kr 2000,-
Ungdomsleder kr 2000,-
Leder hus styre kr 2000,-
Leder banekomite kr 2000,-
Leder storvilt prøveutvalg kr 2000,-
Ammunisjonsforvalter kr l 000,-
SUM kr 19.000.-

Forhandlinger: 
Vedtak i sak 4 innvirker på styrets fordeling slik at nestleder/sekretær er en og 
samme tillitsvalgt og foreslås til kr 2000,-, også lik sum for andre enn leder ble 
diskutert slik at det kom forslag å øke ammunisjonsforvalter til kr 2000,-. 

Det ble ført stemt over hvorvidt styret skal ha styrehonorar. 
Vedtak: 
Hovedstyrets medlemmer gis et årlig styrehonorar, med 33 stemmer for og 7 blank 
stemme. 



Forslag til størrelsen på styrehonorar for 2016 til medlemmer i hovedstyret, hvor 
leder mottar kr 4000,- og resten av medlemmene mottar kr 2000,-. Totalt kr 
18.000,- i utbetalt styrehonorar for 2016. 

Vedtak: 
Styret mottar for 2016 et styrehonorar totalt kr 18.000,- til fordeling som foreslått. 
Vedtatt med 32 stemmer for, 7 stemmer mot og l blank stemme ble avgitt. 

Sak 6.1: Honorar til medlemmer av KOM styre på etterskudd 
Forslagsstiller ved Johan Nygård fremla følgende forslag: 
Vi mener at et vedtak vedrørende godtgjørelse til styrets medlemmer burde vert 
kommet på banen ved lagets start allerede ved stiftelse møte januar 2015. 
Inntrykket av nåværende styre har ut fra vårt ståsted hatt mye å henge fingrene i, 
fra starten og frem til i dag har de deltatt i mangfoldig tid på viktige saker og 
mange gjøremål. Dette opptar hvert enkelt styremedlem av dyrebar tid, og bidrar 
også til en økonomisk utforbakke. Vi setter pris på Deres arbeid, og se på dette som 
en liten oppreisning 
Vi foreslår at inntil kr 20.000,- blir brukt til å honorere årets 
hovedstyremedlemmer, hvor de sel fordeler summen på medlemmene. 
Forslagstillere: Jostein Furholt, Roald Stallemo, Alf Stensli, Johan Nygård 

For handlinger: 
Beløpets størrelse burde endres fra 20.000,- til stilsvarende det som ble vedtatt i sak 
6- total kr 18.000,-. 

Vedtak: 
Hovedstyrets medlemmer får kr 18.000,- til fordeling som styrehonorar for 2015 
med tilsvarende fordeling som i sak 6. 
Voteringen viser 24 for, 3 mot og 13 blank. 

Sak 7: Medlemskontingent 2016 
Styrets forslag til medlemskontingent for 2016 fremlagt av Arnfinn Nordbø er som 
følger: 
Aktive ogjegermedlemmer kr 500,-

Denne kontingenten dekker treningsavgift og skyting til storviltprøven 
Ungdomsmedlemmer tom. klasse Jr kr 500,-

Dette dekker gratis ammunisjon cal.22 
Det skal f øres ammunisjonsprotokoll på innendørsbanene 

Støttemedlemmer kr l 00,-
Æresmedlemmer kr O,-
Treningsavgift for medlemmer fra andre lag kr 300,- el. kr 50,- pr gang 

Forhandlinger: 
Hva med jegerprøven uten medlemskap? Det ble fra styret side et tillegg til 
forslaget med følgende for storviltprøve ikke medlemmer: 
15 treningsskudd kr 200,-
15 treningsskudd kr 200,-
Storviltprøve kr 300,- Totalt kr 700,-



Ammunisjonspris for ca1.22 for vokse på treningene for ungdommen, hva er det? 

Vedtak: 
Styrets forslag med tilføying av kr 700,- for storviltprøve for ikke medlemmer 
enstemmig vedtatt. Styret gis mandat til å sette pris på ca1.22 for kjøp på 
innendørsbanene i samarbeid med ammunisjonsforvalter. Vedtatt med 37 for og 3 
mot. 

Sak 8: Vedlikeholds og utbyggingsfond 
Statutt for vedlikeholds- og utbyggingsfond presentert av Arnfinn Nordbø. 

Forhandlinger: 
Ingen 

Vedtak: 
Enstemmig (statuttene ligger vedlagt denne protokoll) 

PAUSE med premieutdeling/faste trofeer: 
Vandrepokallagsmester felt V65 og V73 
Vandrepokallagsmester felt senior+V55 
Vandrepokallagsmester bane senior 
Vandrepokallagsmester bane V65 og V73 
Vandrepokal dugleiksmerke 

GunderRyen 
Tor Arnfinn Homme 
Tor Arnfinn Homme 
Per A Pedersen 
Jakob Dalene 

Utnevnelse av æresmedlemmer under årets årsmøte tildeles, etter styrets beslutning: 
Tor Arnfinn Homme; for sin prestasjon under Nordisk Mesterskap 
Kjell A Torsvik; for sin innsats i skyttersaken og nedlagt arbeid i baneanlegg. 
Æresmedlemmene fikk utdelt diplom og æres kniv levert av Tore Lunden. 

Sak 9: Budsjett 2016 
Styrets budsjettforslag for 2016 fremlagt av Jan Dalene. 

Forhandlinger: 
I fremtiden bør budsjettforslaget tillegges årets regnskapstall for sammenligning, 
tas til etterretning. 
Posten 5970 og 5975 slås sammen til en post 
Posten 5330 økes til kr 36.000,-
Årets resultat utgjør dermed kr 8.000,
Vedtak: 
Styrets fremlagte budsjett med følgende korrigering 
Posten 5970 og 5975 slås sammen til en post 
Posten 5330 økes til kr 36.000,-
Årets resultat utgjør dermed kr 9.000,
enstemmig vedtatt. 



Sak 10: Valg 
Valgkomiteens forslag fremlagt av Krister Engvoll. 
De som i dag velges sitter for 2 år. Funksjonene leder, kasserer og leder 
ungdomsutvalg har funksjonstid på l år, men velges til styret for 2 år. 

Vedtak: 
Styre og utvalg/komiteer for 2016 er som følger 

Hovedstyre 
Leder Janne Kornbrekke 
Nestleder/Sekretær Kjell Arild Kleivkås 
Kasserer Jan Dalene 
Leder ungdomsutvalg Snefrid Fjermeros 
Leder banekomite Kjell Torsvik 
Leder husstyre Liv Kirsti Gabrielsen 
Leder storviltprøveutvalg Tom Ånesland 
l.varamann Tor Olaf Sangvik 
2.varamann Tor Arnfinn Homme 

Ungdomsutvalg 
Leder Snefrid Fjermeros 
Medlem Olav Larsen 
Medlem Odd Frank Olsen 
Medlem Krister Engvoll 
Medlem Thor Strand 
Medlem Tellef Kornbrekke 
Medlem Svein Pedersen 

Banekomite 
Leder Kjell Torsvik 
Medlem Johan Nygård 
Medlem Bernt Gabrielsen 
Medlem Frode Jensen 
Ansvar Sukkevann Stein lindevik 
Ansvar Solsletta Tellef Kornbrekke 
Ansvar Hellemyr Par A Pedersen 

Husstyre og festkomite 
Leder Liv Kirsti Gabrielsen 
Medlem Berit Mikalsen 
Medlem Kari Strand 
Medlem innkjøp Otto Gabrielsen 
Storviltprøveutvalg 
Leder Tom Ånesland 
Medlem Sigurd Krageboen 
Medlem Jostein Furholt 
Medlem Kristian Hauane 

Ny l år som leder 
Ny2 år 
Ny l år som kasserer, 2 år 

Gjenvalg 2 år 
Ny2 år 

l år igjen 
Ny2 år 
l år igjen 
l år igjen 
Ny2 år 
Gjen valg 2 år 
Gjenvalg 2 år 

Gjenvalg 2 år 
l år igjen 
l år igjen 
Gjenvalg 2 år 
Ny2 år 
l år igjen 
Ny2 år 

Ny2 år 
Gjenvalg 2 år 
l år igjen 
Gjenvalg 2 år 

l år igjen 
Gjenvalg 2 år 
l år igjen 
Gjenvalg 2 år 



Veteran utvalg 
John Ryen må forespørres 
Per A Pedersen må forespørres 
Sverre Vidringstad må forespørres 

Ammunisjonsforvalter 
Frode Jens en l årigjen 

Arrangementskomite 
Leder Janne Korbrekke l år igjen 
Medlem Kjell Arild Kleivkås l år igjen 
Medlem Linn Grødum Homme Ny2 år 
Presse/ speaker Steinar Paulsen l år igjen 

Instruktører 
Tor Arnfinn Homme 
Krister Engvoll 
Øystein Christensen 

Hjemmesideansvarlig 
Jarle Tvinnereim l år igjen 

Revisor 
l.revisor Linn Grødum Homme l år igjen 
2.revisor Erling Abrahamsen l år igjen 

Valgkomite 
Leder Krister Engvoll 
Medlem Arnfinn Nordbø 
Medlem Per A Pedersen 

Enstemmig 

Sak 11: Valg av Ombudsmenn 
Ut fra antall medlemmer i laget kan skytterlaget stille med 7 Ombudsmenn. 
Det kom forslag fra salen på følgende Ombudsmenn til Ombudsmøte 2.desember 
2015 for Agder skyttersamlag; Arnfinn Nordbø, Janne Kornbrekke, Jan Dalene, 
Kjell Torsvik, Trygve Grøsland, Snefrid Fjermeros og Otto Gabrielsen. 

Enstemmig valgt. 

Møte hevet 22:00 

INFO SAKER 
Liste for dugnader ligger ute, skriv dere opp på hva som passer for den enkelte 
Forslag om 15m stevne i Hellemyrhallen under LDK-15m i Greipstad 



Forslag om flytting av feltstevnet vårt til lørdagen, samkjøring med nærliggende 
arrangementer. 
Lagseffekter- ny bestilling er sendt Trimtex, ml sponsor påtrykk 
Dugnadsfest- invitasjon sendt ut og påmelding tas av Otto Gabrielsen 

Kristiansand, den 20.november 2015 

~;;'&dafl 
Jostein Furholt 

dilt!WJl 
Tellef Kombrekke 
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